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§ 11 
Omläggning av fridrottsytor på Sätra IP, del av Sätra 2:1. 
Genomförandebeslut  
FSK 2020/584 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner för sin del förslag till 
genomförande av projekt Omläggning av friidrottsytor på 
Sätra IP, del av Sätra 2:1 till en investeringsutgift redovisad 
i tjänsteutlåtandets bilaga 1. 

2. Fastighetsnämnden beslutar att omedelbart justera 
paragrafen. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Henrik Virro (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Henrik Virro m.fl. (M) med stöd av Hansi 
Karppinen (L) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande: 
  

Vi är glada att se att Sätra IP, en viktig anläggning för 
Stockholms friidrott, genomgår en nödvändig renovering. 
Detta projekt är avgörande för att säkra anläggningens 
framtid och fortsätta vara en central plats för både rekreation 
och tävlingsidrott för stockholmare. 
  
Samtidigt är det viktigt att betona behovet av strikt 
ekonomisk disciplin. Vi uppmanar starkt till utvecklingen av 
grundliga alternativanalyser och förbättrade riskanalyser, 
både med avseende på projektets genomförande och de 
ekonomiska aspekterna. Det är avgörande att projektet håller 
sig inom de fastställda budgetramarna för att undvika onödiga 
belastningar på stadens ekonomi. 
  
Genom ansvarsfull planering och genomförande kan vi 
säkerställa att Sätra IP fortsätter vara en värdefull tillgång för 
alla stockholmare. 
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Ersättaryttrande 
Lovisa Hedin (KD) instämmer i särskilt uttalande från vice 
ordföranden Henrik Virro m.fl. (M). 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2020/584-3 (Signerad) Omläggning av friidrottsytor på 
Sätra IP, del av Sätra 2:1. Genomförandebeslut  

 FSK 2020/584-4 Bilaga 1 Ekonomisk redovisning 
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